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Otvoritev vodovoda v Zavrhu, 15. marec 2022  

 

Včeraj je v Zavrhu potekala otvoritev vodovoda, ki ureja vodooskrbo na območju Krajevne 

skupnosti Kal nad Kanalom in Krajevne skupnosti Levpa.  

Gradnja vodovodnega omrežja se je na tem območju začela v letu 2017 na relaciji Cvetrež – 

Višji dol. Gradnja omrežja se je nadaljevala v letu 2018 in 2019 na odseku Višji Dol – Hoje in 

Kal – Cvetrež.  

V letu 2020 je občina zgradila traso Hoje – Testeni, v letu 2021 pa traso Testeni – Zavrh. Skupna 

dolžina naštetih odsekov znaša 6.490 metrov, za kar je občina iz občinskega proračuna 

namenila 1.351.000,00 EUR.  

Gradnja vodovoda se bo v letošnjem letu nadaljevala v Krajevni skupnosti Kal nad Kanalom. 

Občina bo začela z gradnjo odseka Ilovica – Zabrdo v skupni vrednosti 1,3 mio EUR, v 

naslednjem letu pa se bo gradil vodovod Koprivišče v vrednosti 485.000 EUR.  

Za ti dve investiciji smo na pobudo občine prejeli 1,6 mio EUR iz državnega proračuna. Za obe 

trasi sta že pridobljeni pravnomočni gradbeni dovoljenji. Za Ilovico pa je občina tik pred 

izborom izvajalca.  

V naslednjih letih so v planu tudi ostali odseki vodovoda na tem območju. Velike investicije 

čakajo še na odseku Zavrh-Seniški breg in Zavrh – Robi – Levpa. Ti odseki so danes ocenjeni na 

vrednost dobrih 1,6 mio EUR, občina pa že pridobiva gradbena dovoljenja.  

Po zaključku vseh investicij na tem območju bo vloženih skupaj več kot 5 mio EUR in približno 

20.850 metrov cevi.   

»Danes si ne moremo več predstavljati življenja brez kakovostne pitne vode. Potrebujemo jo 

tako za vsakdanje življenje kot tudi za razvoj turizma. Občina Kanal ob Soči vsako leto namenja 

največ sredstev prav za urejanje vodooskrbe in kanalizacije. Pri tem pa se trudimo enakomerno 

porazdeliti investicije po celotni občini, saj nam je pomemben čisto vsak občan. Zato je na 

občini in na občinskem svetu vedno veljala velika naklonjenost gradnji vodovodnega omrežja 

predvsem tam, kjer ljudje še niso priključeni na javni vodovod.«, je v svojem nagovoru povedala 

županja Tina Gerbec, in se zahvalila vsem, ki so kakor koli sodelovali pri gradnji: »občinski 

upravi, režijskemu obratu, obema krajevnima skupnostma, občinskim svetnikom, gradbenemu 

odboru, izvajalcem, nadzoru in projektantom. Predvsem pa ljudem, ki so imeli zelo veliko 

potrpljenja do začetka, pa tudi med gradnjo«.   


